
 
Protokół Nr VI/1/2007 

z VI sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 30 stycznia 2007 r. w sali posiedzeń 

Ratusza. 

 

 Na ustawowy stan 25 radnych w VI sesji Rady Miasta Rzeszowa uczestniczyło 

25 radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad /lista obecności 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – dokonał otwarcia VI sesji 

Rady Miasta i prowadził obrady. Powitał radnych oraz: 

Pana Aleksandra Bentkowskiego – Senatora RP, 

Pana Tadeusza Ferenca – Prezydenta Miasta Rzeszowa, 

Pana Piotra Latawca – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 

Pana Marka Ustrobińskiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 

Pana Henryka Wolickiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 

/lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/, 

Przedstawicieli Rad Osiedlowych /lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu/, Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek 

współdziałających z Miastem, a także przybyłych mieszkańców /lista obecności 

zaproszonych gości stanowi załącznik nr 4 do protokołu/. 

 

 Następnie Przewodniczący Rady Miasta przedstawił proponowany porządek 

obrad VI sesji Rady Miasta Rzeszowa /załącznik nr 5 do protokołu/. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Złożenie ślubowania przez radnych. 

2. Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa o radnego Pana Czesława 

Chlebka (druk: VI/19/2007). 

3. Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Ekonomiczno – 

Budżetowej Rady Miasta Rzeszowa o radnego Pana Czesława Chlebka (druk: 

VI/20/2007). 
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4. Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Sportu, Rekreacji       

i Turystyki Rady Miasta Rzeszowa o radnego Pana Czesława Chlebka (druk: 

VI/21/2007). 

5. Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Edukacji Rady 

Miasta Rzeszowa o radną Panią Józefę Winiarską (druk: VI/22/2007). 

6. Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Porządku 

Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi Rady Miasta Rzeszowa   

o radną Panią Józefę Winiarską (druk: VI/23/2007). 

7. Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rodziny i Pomocy 

Społecznej Rady Miasta Rzeszowa o radną Panią Józefę Winiarską (druk: 

VI/24/2007). 

8. Budżet Miasta Rzeszowa na 2007 rok. 

9. Uchwała w sprawie warunków udostępniania miejsc postojowych dla pojazdów na 

nieruchomości stanowiącej własność Zakonu Braci Mniejszych Św. Franciszka 

(Konwent Ojców Bernardynów w Rzeszowie) a dzierżawionych przez Gminę 

Rzeszów położonej w Rzeszowie przy ul. Jana III Sobieskiego przed 

Podkarpackim Urzędem Wojewódzkim (druk: VI/2/2007). 

10. Uchwała w sprawie opłat za usuwanie pojazdów oraz ich parkowanie (druk: 

VI/1/2007). 

11. Uchwała w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu miasta Rzeszowa (druk: VL/3/2007). 

12. Uchwała zmieniająca Uchwałę Nr VI/23/2003 z dnia 4 marca 2003 r. w sprawie 

zasad sprzedaży lokali mieszkaniowych w budynkach komunalnych 

wielomieszkaniowych i małych domach mieszkalnych (druk: VI/9/2007). 

13. Uchwała w sprawie zasad najmu gminnych lokali użytkowych (druk: VI/14/2007). 

14. Uchwała w sprawie zwolnienia od opłat z tytułu wydawania nowego dowodu 

rejestracyjnego pojazdu i nowego prawa jazdy (druk: VI/4/2007). 

15. Uchwała w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości na rzecz Gminy 

Miasto Rzeszów (druk: VI/10/2007). 

16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości położonej        

w Rzeszowie przy ul. Stanisława Staszica i zwolnienia z przetargowego trybu 

zawarcia umowy (druk: VI/11/2007). 
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17. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu i odstąpienie od 

przetargowego trybu zawarcia umowy /dot. lokalu użytkowego w budynku 

Regionalnego Centrum Widowiskowo – Sportowego przy ul. Podpromie 10/ (druk: 

VI/12/2007). 

18. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości i zwolnienia       

z obowiązku zbycia w drodze przetargu /dot. boksów garażowych przy ul. 

Staszica/ (druk: VI/16/2007). 

19. Uchwała w sprawie przejęcia darowizny stanowiącej przyłącza wodociągowo – 

kanalizacyjne, zlokalizowane w miejscowościach gmin sąsiednich, będące 

własnością osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów (druk: VI/13/2007). 

20. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. (druk: VI/15/2007). 

21. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas 

określony (druk: VI/17/2007). 

22. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa /dot. Uchwały                  

Nr XLIX/159/96 w sprawie ustalenia ilości punktów sprzedaży napojów 

alkoholowych na terenie Miasta Rzeszowa/ (druk: VI/25/2007). 

23. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie cen za usługi 

przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej (druk: VI/26/2007). 

24. Uchwała w sprawie wyznaczenia przedstawiciela gminy Rzeszów do 

Zgromadzenia Komunalnego „Wisłok” (druk: VI/27/2007). 

25. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego 146/1/2007 w rejonie ujścia Strugu (druk: 

VI/5/2007). 

26. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 148/3/2007 na Osiedlu Mieszka I               

w Rzeszowie (druk: VI/8/2007). 

27. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 147/2/2007 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 23/5/2000 „Nowe 

Miasto - Czekaj” przy al. Rejtana i al. Niepodległości w Rzeszowie w części 

oznaczonej konturem ABCDEFGHIJK (druk: VI/6/2007). 
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28. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 149/4/2007 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 5/2/96 „Staromieście – 

Ogrody” w Rzeszowie (druk: VI/29/2006). 

29. Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany Nr 15/1/2007 Studium Uwarunkowań 

i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa pomiędzy 

ulicami: Jagiellońską, Lisa Kuli i Mochnackiego (druk: VI/7/2007). 

30. Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany Nr 16/2/2007 Studium Uwarunkowań 

i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa na ogrodach 

działkowych przy al. Powstańców Warszawy w Rzeszowie (druk: VI/30/2007). 

31. Uchwała w sprawie uchwalenia Zmiany Nr 105/13/2005 – 1 Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 14/1/98 w rejonie ulic: Strzyżowskiej, 

Ustrzyckiej, Dukielskiej i Krośnieńskiej w Rzeszowie (druk: VI/28/2007). 

32. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego  Nr 116/24/2005 „Błonia Papieskie” w rejonie al. Armii Krajowej     

i al. Gen. W. Sikorskiego w Rzeszowie (druk: VI/32/2007). 

33. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 86/16/2004 w rejonie ul. Karowej i Kopisto w Rzeszowie dla 

terenów o konturze YZMTSRP i GHJKLWU (druk: VI/31/2007). 

34. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 121/29/2005 pomiędzy ulicami Staromiejską i Bałuckiego             

w Rzeszowie w konturze ABCDEFGH (druk: VI/38/2007). 

35. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 124/32/2005 w rejonie ul. Tarnowskiej w Rzeszowie (druk: 

VI/39/2007). 

36. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użycie nazwy „Rzeszów” (druk: 

VI/18/2007). 

37. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Rzeszowa –              

„ul. Owocowa” (druk: VI/33/2007). 

38. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Rzeszowa –             

„ul. Plenerowa” (druk: VI/34/2007). 

39. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Rzeszowa –              

„ul. Władysława Grabskiego” (druk: VI/35/2007). 
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40. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Rzeszowa –              

„ul. Spacerowa” (druk: VI/36/2007). 

41. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Rzeszowa –             

„ul. Janiowe Wzgórze” (druk: VI/37/2007). 

42. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 

43. Zapytania i interpelacje. 

44. Wolne wnioski, oświadczenia, informacje. 

Protokół Nr II/1/2006 z II sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 4 grudnia 
2006 r. – został przyjęty bez uwag. 

Protokół Nr III/1/2006 z III sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 18 
grudnia 2006 r. – został przyjęty bez uwag. 
Protokół Nr V/1/2006 z V sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 28 grudnia 
2006 r. – został przyjęty bez uwag. 

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że wpłynęły 

następujące wnioski dotyczące zmiany proponowanego porządku obrad: 

1. pkt 22 - zdjęcie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta 

Rzeszowa /dot. Uchwały Nr XLIX/159/96  w sprawie ustalenia ilości punktów 

sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Miasta Rzeszowa/ (druk: 

VI/25/2007) – wniosek Komisji Porządku Publicznego i Współpracy                  

z Samorządami Osiedlowymi, 

2. pkt 28 – zdjęcie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany Nr 149/4/2007 Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 

Nr 5/2/96 „Staromieście – Ogrody” w Rzeszowie (druk: VI/29/2006) – wniosek 

Komisji Gospodarki Przestrzennej, 

3. pkt 29 – zdjęcie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany             

Nr 15/1/2007 Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego Miasta Rzeszowa pomiędzy ulicami: Jagiellońską, Lisa Kuli      

i Mochnackiego (druk: VI/7/2007) – wniosek Komisji Gospodarki 

Przestrzennej, 

4. pkt 36 – zdjęcie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użycie nazwy 

„Rzeszów” (druk: VI/18/2007) – wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej          

i Inwestycji, 
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5. pkt 24a – wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wzniesienie pomnika ku czci Żołnierzy Armii Krajowej poległych na osiedlu 

Drabiniaka - wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa. 

 

Radny Pan Jacek Kiczek – w imieniu Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

zgłosił wniosek o zdjęcie pkt 30 - uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany           

Nr    16/ 2 /2007     Studium     Uwarunkowań     i     Kierunków     Zagospodarowania  

Przestrzennego Miasta Rzeszowa na ogrodach działkowych przy al. Powstańców  

Warszawy w Rzeszowie (druk: VI/30/2007). 

 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – w imieniu Prezydenta 

Miasta zgłosił wniosek o zdjęcie pkt 23 - uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta 

Rzeszowa w sprawie cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji 

zbiorowej (druk: VI/26/2007). 

 

Radny Pan Sławomir Gołąb – zgłosił wniosek o zdjęcie i ponowne skierowanie do 

Komisji Gospodarki Przestrzennej pkt 34 - uchwała w sprawie uchwalenia 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 121/29/2005 pomiędzy 

ulicami Staromiejską i Bałuckiego w Rzeszowie w konturze ABCDEFGH (druk: 

VI/38/2007). 

 

Radny Pan Andrzej Dec – zgłosił wniosek o wprowadzenie – w pkt 35a – informacji 

Prezydenta Miasta na temat sprzedaży terenu przy Hotelu „Rzeszów”. 

 

Radny Pan Jacek Kiczek – zgłosił wniosek o wprowadzenie – w pkt 36a – informacji 

Prezydenta Miasta na temat wyników ekonomicznych Miasta i pozycji Rzeszowa         

w rankingach, ze szczególnym uwzględnieniem materiałów zamieszczonych              

w tygodniku „Wspólnota”. 

 

Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem 
Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta Miasta zgłosił wniosek o: 

• zdjęcie pkt 17 - uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

najmu  i  odstąpienie  od  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy  /dot.  lokalu  
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           użytkowego w budynku Regionalnego Centrum Widowiskowo – Sportowego  

           przy ul. Podpromie 10/ (druk: VI/12/2007), 

• zdjęcie pkt 19 - uchwała w sprawie przejęcia darowizny stanowiącej przyłącza 

wodociągowo – kanalizacyjne, zlokalizowane w miejscowościach gmin 

sąsiednich, będące własnością osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto 

Rzeszów (druk: VI/13/2007), 

• zdjęcie pkt 20 - uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 

Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. (druk: 

VI/15/2007). 

 

Odbyło się głosowanie wniosków dotyczących zmiany porządku obrad sesji. 

 

 Wniosek o zdjęcie z proponowanego porządku obrad pkt 22 - uchwała 

zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa /dot. Uchwały Nr XLIX/159/96               

w sprawie ustalenia ilości punktów sprzedaży napojów alkoholowych na terenie 

Miasta Rzeszowa/ - nie uzyskał wymaganej bezwzględnej większości głosów.  

Wynik głosowania: za – 5, przeciw – 16, wstrzymujących – 0. 

 

Wniosek o zdjęcie z proponowanego porządku obrad pkt 28 - uchwała            

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 149/4/2007 Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 5/2/96 „Staromieście – Ogrody” w Rzeszowie 

został przyjęty jednomyślnie (24 głosami „za”). 

 

Wniosek o zdjęcie z proponowanego porządku obrad pkt 29 - uchwała            

w sprawie przystąpienia do zmiany Nr 15/1/2007 Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa pomiędzy ulicami: 

Jagiellońską, Lisa Kuli i Mochnackiego został przyjęty jednomyślnie (24 głosami 

„za”). 

 

Wniosek o zdjęcie z proponowanego porządku obrad pkt 36 - uchwała                

w sprawie wyrażenia zgody na użycie nazwy „Rzeszów” został przyjęty 21 głosami 

„za”, przy 1 głosie przeciwnym i 2 głosach wstrzymujących. 
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Wniosek o zdjęcie z proponowanego porządku obrad pkt 30 - uchwała            

w sprawie przystąpienia do zmiany Nr 16/2/2007 Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa na ogrodach działkowych przy 

al. Powstańców Warszawy w Rzeszowie został przyjęty 21 głosami „za”, przy             

2 głosach przeciwnych. 

 

Wniosek o zdjęcie z proponowanego porządku obrad pkt 23 - uchwała 

zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie cen za usługi przewozowe 

środkami miejskiej komunikacji zbiorowej został przyjęty 21 głosami „za”, bez głosów 

przeciwnych, przy 2 głosach wstrzymujących. 

 

Wniosek o zdjęcie z proponowanego porządku obrad pkt 34 - uchwała              

w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 

121/29/2005 pomiędzy ulicami Staromiejską i Bałuckiego w Rzeszowie w konturze 

ABCDEFGH nie uzyskał wymaganej bezwzględnej większości głosów. 

Wynik głosowania: za – 7, przeciw – 8, wstrzymujących – 7. 

 

 Wniosek o wprowadzenie – w pkt 35a – informacji Prezydenta Miasta na 

temat sprzedaży terenu przy Hotelu „Rzeszów nie uzyskał wymaganej bezwzględnej 

większości głosów. 

Wynik głosowania: za – 8, przeciw – 11, wstrzymujących – 2. 

 

 Wniosek o wprowadzenie – w pkt 36a – informacji Prezydenta Miasta na 

temat wyników ekonomicznych Miasta i pozycji Rzeszowa w rankingach, ze 

szczególnym uwzględnieniem materiałów zamieszczonych w tygodniku „Wspólnota” 

nie uzyskał wymaganej bezwzględnej większości głosów. 

Wynik głosowania: za – 4, przeciw – 15, wstrzymujących – 4. 

 

Wniosek o zdjęcie z proponowanego porządku obrad pkt 17 - uchwała            

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu i odstąpienie od 

przetargowego trybu zawarcia umowy /dot. lokalu użytkowego w budynku 

Regionalnego Centrum Widowiskowo – Sportowego przy ul. Podpromie 10/ został 

przyjęty 23 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
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Wniosek o zdjęcie z proponowanego porządku obrad pkt 19 - uchwała w sprawie 

przyjęcia darowizny stanowiącej przyłącza wodociągowo – kanalizacyjne, 

zlokalizowane w miejscowościach gmin sąsiednich, będące własnością osób 

fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów został przyjęty jednomyślnie (23 

głosami „za”). 

 

Wniosek o zdjęcie z proponowanego porządku obrad pkt 20 - uchwała w sprawie 

podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów           

i Kanalizacji Spółka z o.o. został przyjęty jednomyślnie (24 głosami „za”). 

 

Wniosek o uzupełnienie proponowanego porządku obrad o projekt uchwały            

w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie pomnika ku czci Żołnierzy Armii Krajowej 

poległych na osiedlu Drabiniaka – w pkt 24 a – został przyjęty 14 głosami „za”, bez 

głosów przeciwnych, przy 7 głosach wstrzymujących. 

 

Przystąpiono do realizacji ustalonego porządku obrad VI sesji Rady Miasta 
Rzeszowa. 

 
Ad. 1. 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poprosił Panią Józefę 

Winiarską i Pana Czesława Chlebka o złożenie ślubowania. Odczytał tekst 

ślubowania: „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję 

uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na 

względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców.” 

 

Pan Józefa Winiarska – wypowiedziała słowa: „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

Pan Czesław Chlebek – wypowiedział słowa: „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

 

Ad. 2. 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt uchwały 

w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej                

i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa o radnego Pana Czesława Chlebka /projekt 

uchwały przedstawiony na druku nr VI/19/2007 stanowi załącznik nr 6 do protokołu/. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Gospodarki 
Komunalnej  i  Inwestycji  Rady  Miasta  Rzeszowa  o  radnego  Pana  Czesława  
Chlebka, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 23 głosami „za”, bez 

głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
 
Ad. 3. 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt uchwały 

w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Ekonomiczno – Budżetowej Rady 

Miasta Rzeszowa o radnego Pana Czesława Chlebka /projekt uchwały 

przedstawiony na druku nr VI/20/2007 stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
 Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji 
Ekonomiczno – Budżetowej Rady Miasta Rzeszowa o radnego Pana Czesława 

Chlebka, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (22 głosami 
„za”). 
 
Ad. 4. 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt uchwały 

w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki Rady 

Miasta Rzeszowa o radnego Pana Czesława Chlebka /projekt uchwały 

przedstawiony na druku nr VI/21/2007 stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
 Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Sportu, 
Rekreacji i Turystyki Rady Miasta Rzeszowa o radnego Pana Czesława 

Chlebka, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (23 głosami 
„za”). 
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Ad. 5. 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt uchwały 

w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Edukacji Rady Miasta Rzeszowa 

o radną Panią Józefę Winiarską /projekt uchwały przedstawiony na druku nr 

VI/22/2007 stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
 Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Edukacji 

Rady Miasta Rzeszowa o radną Panią Józefę Winiarską, w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta jednomyślnie (25 głosami „za”). 
 
Ad. 6. 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt uchwały 

w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Porządku Publicznego                   

i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi Rady Miasta Rzeszowa o radną Panią 

Józefę Winiarską /projekt uchwały przedstawiony na druku nr VI/23/2007 stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu/. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Porządku 
Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi Rady Miasta Rzeszowa 
o radną Panią Józefę Winiarską, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 
jednomyślnie (24 głosami „za”). 

 
Ad. 7. 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt uchwały 

w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rodziny i Pomocy Społecznej 

Rady Miasta Rzeszowa o radną Panią Józefę Winiarską /projekt uchwały 

przedstawiony na druku nr VI/24/2007 stanowi załącznik nr 11 do protokołu/. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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 Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rodziny         

i Pomocy Społecznej Rady Miasta Rzeszowa o radną Panią Józefę Winiarską , 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (23 głosami „za”). 
 
Obrady sesji prowadziła Radna Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca 
Rady Miasta Rzeszowa. 
 
Ad. 8. 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – przedstawił projekt budżetu Miasta 

Rzeszowa na 2007 rok wraz z autopoprawką /projekt budżetu Miasta na 2007 rok 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu, autopoprawka Prezydenta Miasta Rzeszowa do 

projektu budżetu na 2007 rok stanowi załącznik nr 13 do protokołu/. 

Przedstawiając budżet Miasta na 2007 rok Pan Prezydent powiedział: „Przedkładam 

Wysokiej Radzie projekt budżetu Miasta na 2007 r. wraz z autopoprawką. Pragnę 

zauważyć, że w omawianym projekcie zostały uwzględnione zmiany wynikające ze 

zmiany przepisów: 

• ustawy o finansach publicznych, 

• rozporządzenia Rady Ministrów w sprawie ustalenia granic niektórych gmin      

i miast. 

Z dniem 1 stycznia 2007 r. zostały rozszerzone granice Rzeszowa o część sołectwa 

Przybyszówka. W związku z powyższym powierzchnia Miasta zwiększyła się o ponad 

dziewięć hektarów, przybyło również około dwóch tysięcy mieszkańców. Podczas 

prac nad projektem budżetu na 2007 rok, a także jego autopoprawką zwracałem 

szczególną uwagę na ujęcie w budżecie potrzeb zgłaszanych przez mieszkańców,    

a w szczególności mieszkańców z terenów przyłączonych. W projekcie budżetu 

zostały ujęte dochody z terenów przyłączonych do Rzeszowa na podstawie 

szacunków gminy Świlcza oraz informacji zebranych przez merytoryczne wydziały 

Urzędu Miasta. Należy zauważyć, że kwoty te mają charakter wstępny i ulegną 

zmianie po podpisaniu przez Prezydenta RP ustawy budżetowej na 2007 rok. 

Szanowni Państwo! Podkreślam, że przedkładany projekt uchwały w sprawie 

budżetu na 2007 rok zabezpiecza prawidłowe funkcjonowanie Miasta. Umożliwi 

zatem realizację wszystkich zadań wynikających z ustawy kompetencyjnej dla gminy 

i powiatu. Wysoka Rado! Wyrażam głębokie przekonanie, że przedłożony Państwu 

budżet  na  2007  rok  jest  optymalny  i  zapewni  sprawne funkcjonowanie  naszego  
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Miasta we wszystkich dziedzinach życia publicznego.” /Tekst wystąpienia stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu/. 

 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – w imieniu Prezydenta Miasta zgłosiła 

autopoprawkę do budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok dotyczącą zmiany nazwy 

zadania inwestycyjnego z: Dział 926 Kultura fizyczna i sport Rozdz. 92601 Obiekty 

sportowe „Poprawa infrastruktury sportowej poprzez przebudowę stadionu Stali         

w Rzeszowie – program funkcjonalno – użytkowy” na: Dział 926 Kultura fizyczna         

i sport Rozdział 92601 Obiekty sportowe „Poprawa infrastruktury sportowej poprzez 

przebudowę stadionu miejskiego w Rzeszowie” /autopoprawka stanowi załącznik     

nr 15 do protokołu/. Następnie przedstawiła Uchwałę Nr IV/16/2007 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie pozytywnej opinii do 

przedłożonego projektu budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok /Uchwała Nr 

IV/16/2007 stanowi załącznik nr 16 do protokołu/. Poinformowała, że zgodnie             

z wykładnią prawną przedłożoną przez Regionalną Izbę Obrachunkową Prezydent 

Miasta zwolniony jest z obowiązku przedstawiania „prognozy długu dołączonej do 

projektu budżetu na 2007 rok.” /pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej znak WA-

074/6/2007 z dnia 29 stycznia 2007 r. stanowi załącznik nr 17 do protokołu/. 

 

Pan Zdzisław Daraż – Przewodniczący Komisji Ekonomiczno – Budżetowej – 

przedstawił opinię Komisji Ekonomiczno – Budżetowej w sprawie budżetu Miasta 

Rzeszowa na 2007 rok /opinia stanowi załącznik nr 18 do protokołu/. Następnie 

przedstawił wnioski Komisji dotyczące zwiększenia wydatków w budżecie Miasta 

/zestawienie wniosków stanowi załącznik nr 19 do protokołu/. 

                                                   
 
Radny Pan Tomasz Kamiński – przedstawiając stanowisko Klubu Radnych „Rozwój 

Rzeszowa” do projektu budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok powiedział: 

„Zaprezentowany nam przez Prezydenta Miasta projekt budżetu na 2007 rok, to 

projekt dalszego rozwoju naszego miasta. Przedłożony budżet wychodzi naprzeciw 

oczekiwaniom poszczególnych dzielnic, poszczególnych Rad Osiedlowych. 

Uwzględnia szereg wniosków Komisji merytorycznych Rady Miasta Rzeszowa, 

poszczególnych  Radnych,  a  także  samorządów  osiedlowych.  Opinia  Regionalnej  
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Izby Obrachunkowej oraz opinia Komisji Ekonomiczno-Budżetowej Rady Miasta 

Rzeszowa potwierdzają moje stanowisko, iż jest to dobry budżet. Możemy 

doszukiwać się mniej lub bardziej wyimaginowanych mankamentów tego budżetu, co 

zapewne za moment będą czynić Radni opozycji. Jednak nie można nie dostrzec 

pewnych obiektywnych faktów, które w tym budżecie są zawarte. Po pierwsze – 

wielkość tego budżetu tj. 600 mln złotych, czyni nas samorządem z największym 

budżetem w Województwie Podkarpackim. Przypominam, że budżet Sejmiku 

Województwa Podkarpackiego wynosi 474 milionów złotych. Kolejny element,  

charakterystyczny dla budżetu miasta Rzeszowa na rok 2007, to wysokość środków 

przeznaczonych na inwestycje, wynosząca 30% wszystkich wydatków. Tak duże 

nakłady pozwolą na kolejny skok cywilizacyjny naszego miasta. Przypomnę, że od 

2002 roku, gdy kwota na inwestycje wynosiła 59 milionów, corocznie mamy znaczący 

wzrost nakładów na inwestycje. Godnym zauważenia jest również fakt niskiego           

i bezpiecznego poziomu zadłużenia naszego miasta. Pragnę przypomnieć, że od 

początku urzędowania obecnego prezydenta, a więc od roku 2002, poziom 

zadłużenia naszego miasta oscyluje w granicach 30%. W projekcie budżetu na rok 

2007 wskaźnik ten wynosi 33.1%. Taki wskaźnik zadłużenia pozwala ze spokojem 

patrzeć w przyszłość, gdyż planowane zadłużenie nie zagraża płynności finansowej 

Miasta. Godnym podkreślenia jest fakt pozyskiwania bardzo dużych tzw. środków 

zewnętrznych, które stanowią 47% nakładów na remonty i inwestycje. Są to środki  

pozyskane z programów unijnych. Wysokość pozyskanych środków stawia nasze 

Miasto w ekstralidze samorządów nie tylko województwa ale samorządów całego 

kraju. Pokazuje skuteczność i profesjonalizm oraz przygotowanie Wydziałów 

merytorycznych Urzędu Miasta do wykorzystania ogromnej szansy, jaką daje nam 

możliwość pozyskania i absorpcji środków unijnych. Tegoroczny budżet, to budżet 

powiększonego Rzeszowa. Nie da się nie zauważyć ogromnych kwot 

przeznaczonych na inwestycje, które będą realizowane na terenach przyłączonych 

do naszego Miasta. Fakt ten jest o tyle ważny, iż przeciwnicy poszerzenia granic 

Rzeszowa twierdzili, że Miasto będzie traktować te tereny po macoszemu. 

Przedłożony budżet pokazuje, że tak nie jest, że na tych terenach miasto Rzeszów 

będzie prowadzić inwestycje. Fakt ten jest bardzo ważny, biorąc pod uwagę plany 

dalszego poszerzania granic naszego Miasta. Reasumując: Przedłożony budżet, to 

budżet   dalszego   rozwoju   Rzeszowa.   Jakże   inna   jest   atmosfera   pracy   nad  
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tegorocznym budżetem. Okazuje się, że Rada Miasta Rzeszowa może dyskutować 

merytorycznie nad najważniejszą dla każdego samorządu uchwałą, pozostawiając na 

boku politykę i względy polityczne. Atmosfera  normalności,  z  jaką mieliśmy do 

czynienia podczas prac nad tegorocznym budżetem, pozwala z optymizmem patrzeć 

na rozpoczynającą się piątą kadencję rzeszowskiego samorządu. Przedstawiony 

przez Prezydenta Miasta projekt budżetu gwarantuje sprawne funkcjonowanie 

rzeszowskiego samorządu. Pozwala nam z optymizmem patrzeć w przyszłość. Klub 

Radnych „Rozwój Rzeszowa” popiera przedstawiony przez Prezydenta Miasta 

projekt budżetu na rok 2007. W imieniu Klubu apeluję do Radnych opozycji                

o przyjęcie budżetu Miasta na 2007 rok, co będzie oznaczać  opowiedzenie się za 

dalszym rozwojem naszego miasta.” 

 

Radna Pani JADWIGA STRĘK – Przewodnicząca Klubu Radnych „Prawa               

i Sprawiedliwości” – przedstawiając stanowisko Klubu do projektu budżetu Miasta 

na 2007 rok powiedziała : „Sesja Rady, na której jest uchwalany budżet miasta, 

powinna należeć do najważniejszych w ciągu roku. Wcześniej Prezydent Miasta, 

zgodnie z ustawą, przedłożył swoją propozycję Radzie, a teraz Rada staje przed 

podjęciem decyzji w sprawie uchwalenia tego właśnie budżetu. Pamiętajmy, że to 

właśnie Radni decydują o kształcie finansów miasta. Ustawodawca przewiduje 

końcowy termin uchwalenia budżetu na dzień 31 marca. Mamy obecnie nowy skład 

Rady. Wielu Radnych zasiada tutaj po raz pierwszy i nic nie przemawia za tym, aby 

już dzisiaj uchwalać budżet. Jest to również początek kadencji obecnego Prezydenta. 

W związku z tym należałoby oczekiwać, że przedłożony projekt budżetu powinien 

być jednym z etapu rozwoju miasta na całą, czteroletnią kadencję. Nawet nazwa 

Komitetu Wyborczego „Rozwój Rzeszowa” powinna zobowiązywać. Niestety, w tym 

projekcie budżetu nic takiego nie widać. Radni Miasta Rzeszowa nie poznali też 

całego, czteroletniego pomysłu na nową kadencję. Można powiedzieć, że w budżecie 

nic nie ma poza zabezpieczeniem środków na zwykłe administrowanie Miastem. 

Żadnej wizji dalszego rozwoju, którego etapem byłby budżet na 2007 rok. Trudno  

dostrzec jak ten budżet wpisuje się chociażby w plany rządowe czy wojewódzkie, np. 

w zakresie budowy drogi szybkiego ruchu czy perspektywy uruchomienia kolei 

miejskiej. Jest natomiast jeden charakterystyczny element widoczny w tym budżecie,  

 



- 16  - 

a mianowicie bardzo wysoka, bo czteromilionowa rezerwa ogólna. Tak znaczna 

rezerwa została nie zagospodarowana w sytuacji wielu pilnych bieżących potrzeb, 

np. w  oświacie,  służbie  zdrowia, pomocy  społecznej  i  w  innych  obszarach. Już  

rok poprzedni wykazał, że Rada Miasta pozostawiając rezerwę ogólną w wysokości 

jednego miliona złotych, przy pierwotnej propozycji Prezydenta Miasta zakładającej   

o wiele większą rezerwę, może dobrze zaplanować pozostałe środki, z korzyścią dla 

mieszkańców. Pod koniec 2006 roku pozostała nadwyżka budżetowa. Myślę, że 

Państwo Radni powinni mieć jeszcze czas na zastanowienie się, jak powinien 

wyglądać pierwszy budżet przyjmowany przez nowa Radę. To w końcu Rada 

decyduje, jak będzie zaplanowany finansowo ten rok, jaka będzie cała ta kadencja. 

Jest jeszcze szansa, aby po „kadencji asfaltowej” nastąpiła wreszcie „kadencja 

ludzka”. Niedawno w „Gazecie Wyborczej” czytaliśmy o „asfaltowej pustyni”. 

Podnoszono także jakość wykonywanych prac, np. w „Super Nowościach” opisano 

wydanie siedmiu milionów złotych na budowę ronda, które jest „wielkim bublem”. 

Dlatego warto mądrze wykorzystać wszystkie środki, pomagając zwykłemu 

człowiekowi, a nie trzymając cztery miliony złotych w rezerwie, wobec tylu potrzeb 

społecznych. Wyobraźmy sobie gospodarza domu, który ma zrobione najbliższe 

obejście wyłożone kostką brukową, zainstalowane ozdobne oświetlenie wokół 

mieszkania, a dalej od domu droga się urywa, chociaż to także jego teren. I jeszcze 

ten gospodarz rozdaje wszystkim wokół gazetkę opisującą jaki to on jest wspaniały. 

Oczywiście, w tej gazetce nie przeczytamy, że największą radość sprawiają mu 

pomysły na wyszarpywanie sąsiadom części ich działek, a gdy tego gospodarza 

odwiedzi kolega, to pochwali go za wygląd obejścia i tylko trochę ponarzeka, że miał 

problem z miejscem do zaparkowania. Stawiam pytanie. Czy to na pewno jest dobry 

gospodarz? Czy jako człowiek dobrze dba o innych? W imieniu Klubu „Prawo              

i Sprawiedliwość” przedkładam pozostałym radnym pewną propozycję. Zastanówmy 

się czy musimy koniecznie dzisiaj uchwalić budżet. Czy nie zrobić tego na następnej 

sesji za miesiąc, a w tym czasie zastanowić się nad rozsądnym pomysłem aby 

pozostawić w rezerwie budżetowej jeden milion złotych, tak jak rok temu, a pozostałe 

trzy miliony mądrze zaplanować w obszarach społecznych dotyczących zwykłego 

człowieka, edukacji, zdrowia, pomocy społecznej lub kultury. Mielibyśmy wtedy 

miesiąc czasu i kwotę trzech milionów do rozdysponowania. Każdy z nas kandydując 

w wyborach miał swoje pomysły, planował co chce zrobić jako radny, jak pomagać       
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i służyć ludziom. Niech teraz w czasie tej krótkiej przerwy każdy z nas zastanowi się, 

czy chce być tylko maszynką do głosowania, czy kompletnie nie mieć nic do 

powiedzenia, chociaż to w rzeczywistości Rada decyduje o kształcie budżetu              

i rozdysponowaniu pieniędzy, a Prezydent jest organem wykonawczym, czyli 

wykonuje uchwały Rady.” Poprosiła o 10 minutową przerwę w obradach Rady Miasta 

 
Radny Pan Tomasz KAMIŃSKI -  poprosił o kontynuację obrad sesji Rady Miasta. 

Zaapelował o przyjęcie budżetu Miasta na 2007 rok, w wersji zaproponowanej przez 

Prezydenta Miasta. Zauważył, że propozycja zgłoszona przez Radną Panią Jadwigę 

Stręk  będzie skutkować przyjmowaniem poprawek, kolejnymi posiedzeniami Komisji 

i w konsekwencji odroczeniem w czasie przyjęcia budżetu. 

 

Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – w ramach autopoprawki, przyjął do 

realizacji z rezerwy ogólnej budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 r. zadania zgłoszone 

przez Komisję Ekonomiczno – Budżetową:  

-    budowa chodnika przy ulicy Słocińskiej – 200 tys. zł,  

- budowa chodnika w ciągu ulicy Rocha w Słocinie – 140 tys. zł,  

- przebudowa ulicy Dębickiej – 500 tys. zł, 

- remont ulicy Załęskiej – 100 tys. zł, 

- budowa oświetlenia ulicy św. Rocha – 20 tys. zł, 

- budowa oświetlenia ulicy Nefrytowej – 20 tys. zł, 

-  budowa oświetlenia ul. Krakowskiej i bocznej ul. Krakowskiej – 20 tys. zł.  

Równocześnie przyjął, w ramach autopoprawki, zwiększenie środków w kwocie 350 

tys. zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zajęć sportowych dzieci i młodzieży. 

Zauważył, że zwiększenie nastąpi z dochodów z tytułu wydawania zezwoleń na 

handel napojami alkoholowymi.  

 

Radna Pani Jadwiga Stręk – w imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” 

zgłosiła wniosek do budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok o treści: „Zmniejszyć 

kwotę rezerwy ogólnej z czterech milionów do jednego miliona”, a uzyskane w ten 

sposób trzy miliony podzielić następująco: 

- 500 tys. zł na rezerwę celową w oświacie - dodatkowe środki na remonty szkół, 

- 1.000.000 zł na remont parku i dworku w Słocinie,  
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- 500 tys. zł na połączenie ulicy Przemysłowej z ulicą Podkarpacką - inwestycja ta 

jest niezbędna i ciągle brakuje na nią pieniędzy, 

- 1.000.000 zł na obwodnicę północną - zaniechanie i ciągłe przesuwanie tego 

ważnego zadania jest dla Radnych „Prawa i Sprawiedliwości” niezrozumiałe.  

Nie wymaga szerszego uzasadnienia żadna z tych propozycji. Wszystkie są dla 

Miasta bardzo potrzebne, czy to ze względów społecznych tj. dofinansowanie szkół 

oraz remont parku i dworku w Słocinie, czy też ze względów strategicznych 

polegających na usprawnieniu komunikacji drogowej w mieście, mając na myśli 

przemyślany rozwój miasta. Wnioskuję, aby każdy wniosek był głosowany 

oddzielnie.”  

 

Radny Pan Robert Kultys – poprosił Prezydenta Miasta o wprowadzenie zmiany,    

w ramach autopoprawki do budżetu Miasta na 2007 rok polegającej na przekazaniu 

50 tys. zł dla Szpitala Miejskiego przy ul. Rycerskiej, z przeznaczeniem na wymianę 

posadzek w salach operacyjnych. Zauważył, że zachodzi pilna potrzeba 

dostosowania sal operacyjnych do wymogów Unii Europejskiej.    
 

Radny Pan Andrzej Dec – poprosił o przekazanie Radnym szczegółowych 

wyjaśnień dotyczących środków finansowych wykazanych w projekcie budżetu 

Miasta na 2007 rok, w załączniku Nr 6.2. Zauważył, że do czasu wyjaśnienia 

wszystkich niejasności Rada Miasta „powinna wstrzymać się z przyjęciem budżetu 

na 2007 rok.” Poprosił o wykonanie, w ramach bieżącego utrzymania ulic                    

i chodników, remontu placu przy ul. Ks. Jałowego znajdującego się w bezpośrednim 

sąsiedztwie siedziby Polskiego Związku Motorowego.  

 

Radny Pan Jerzy Jęczmienionka -  zabierając głos w sprawie projektu budżetu 

Miasta na 2007 rok powiedział: „Generalnie brakuje mi gwarancji w budżecie na 

budowę obwodnicy północnej, na jej techniczne przygotowanie. Mam propozycję do 

rozważenia – przesunąć środki w wysokości ośmiuset tysięcy złotych, 

przeznaczonych na wykonanie sygnalizacji świetlnej przy ulicach: Targowa – 

Piłsudskiego – Głowackiego na wykupy terenów, zgodnie z dokumentacją na 

budowę  obwodnicy północnej na odcinku od ulicy Ciepłowniczej do Lubelskiej. 

Obwodnica  północna  jest bardzo  ważną inwestycją.  Miasto  nie  może  zaniechać  
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dalszych działań w kierunku jej realizacji. Proponuje się w budżecie wykonanie 

koncepcji   połączenie   ulicy   Rejtana  z ulicą   Ciepłowniczą,  czyli  poprowadzenie           

w efekcie tej drogi wzdłuż rzeki Wisłok. Uważam, że nie jest to najlepsza propozycja. 

Przebieg drogi przy ul. Konfederatów Barskich przebiegać będzie przez wzgórze 

lessowe, które jest czynnym osuwiskiem. W przypadku naruszenia struktury terenu 

może dojść do katastrofy budowlanej. Na uwagę zasługuje również fakt, że część 

odcinka drogi przebiegać będzie przez teren zalewowy. Proponuję, aby przeznaczyć  

środki w wysokości trzystu ośmiu tysięcy złotych na inne cele np. powrócić do  

koncepcji połączenia ulicy Rejtana z Batorego mostem skośnym. Planowana jest 

przebudowa mostu Naruszewicza. Moim zdaniem ten most bardzo dobrze 

funkcjonuje i uważam, że ta przebudowa byłaby niecelowa. Proponuję, aby rozważyć 

przeznaczenie środków zarezerwowanych na ten cel, w wysokości trzystu 

pięćdziesięciu złotych, na budowę mostu w ciągu ulicy Długosza. Pozwoli to na 

połączenie terenów Uniwersytetu Rzeszowskiego z centrum miasta. Proszę Pana 

Prezydenta o informację na temat planów realizacji inwestycji – od Ronda Załęże do 

granicy miasta z Trzebowniskiem. Analizowałem szczegółowo projekt budżetu. Jest 

on bardzo rozdrobniony. Preferuje rozwój miasta w kierunku zachodnim, w kierunku 

Wzgórz Staroniwskich. Jest to dobry kierunek, ale brakuje mi wizji rozwoju miasta na 

terenach dogodnych do inwestycji tj. w północnej części miasta w kierunku przyszłej 

autostrady i lotniska.” 

 

Radny Pan Jacek Kiczek – poprosił o informację, czy środki w projekcie budżetu 

Miasta na 2007 rok zarezerwowane na budowę obwodnicy północnej są 

wystarczające. Zauważył, że Miasto nie otrzyma dofinansowania na realizację 

inwestycji z Unii Europejskiej. Wniosek złożony do Programu Polski Wschodniej nie 

uzyskał akceptacji. Zapytał, czy środki zarezerwowane w budżecie, przeznaczone na 

wykupy nieruchomości, w tym na budowę obwodnicy północnej, są wystarczające.   

Zauważył, że po przyłączeniu do Rzeszowa terenów Załęża, po stronie Miasta 

spoczywa obowiązek dodatkowego wykupu nieruchomości pod budowę obwodnicy.  

Stwierdził, że środki w wysokości siedmiuset ośmiu tysięcy złotych, przeznaczone na 

wykonanie drogi łączącej ul. Przemysłową z ul. Podkarpacką, są niewystarczające.  
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Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – poinformował, że nakłady finansowe na 

realizację inwestycji miejskich wynoszą 161 mln zł. Łącznie na remonty i inwestycje 

realizowane przez Miasto oraz przedsiębiorstwa komunalne, zostanie wydatkowana 

kwota 227 mln zł. Odnośnie wniosku o zwiększenie środków na remonty szkół 

stwierdził, że baza lokalowa placówek oświatowych ulega systematycznej poprawie. 

W roku bieżącym zostanie zakończona wymiana stolarki okiennej i drzwiowej we 

wszystkich szkołach. Został sporządzony kilkuletni harmonogram prac, który zakłada 

systematyczną modernizację obiektów szkolnych. Odnośnie propozycji zgłoszonej 

przez Radnego Pana Ludwika Szyszkę w sprawie zabezpieczenia środków              

w budżecie Miasta na remont zespołu dworsko – parkowego w Słocinie 

poinformował, że czynione są starania o pozyskanie inwestora, który przejmie obiekt. 

Przypomniał, że stan techniczny dworku wymaga bardzo dużych nakładów 

finansowych. Także późniejsze koszty utrzymania, w powiązaniu z koniecznością  

zachowania zabytkowego charakteru dworku i jego otoczenia będą bardzo duże. 

Stwierdził, że prowadzone są rozmowy na temat przekazania obiektów 

Stowarzyszeniu Lekarzy Polonijnych. Udzielając informacji na temat budowy 

obwodnicy północnej stwierdził, że jest to jedna z najważniejszych inwestycji 

drogowych w mieście. Przypomniał, że w 2005 roku została oddana do użytku część 

obwodnicy znajdująca się w granicach administracyjnych Rzeszowa. Z chwilą 

przyłączenia terenów Załęża wynikła sprawa wykonania połączenia układu 

komunikacyjnego do Terliczki. Zaznaczył, że wskazywana przez Radnych droga 

zaliczana jest do kategorii dróg krajowych. W związku z powyższym Miasto nie ma 

możliwości prawnych dokonywania wykupu terenów pod dalszą rozbudowę. Wykupy 

nieruchomości związane z realizacją wspomnianego odcinka obwodnicy północnej 

leżą w gestii Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Przypomniał, że Miasto zgłosiło 

wniosek do tzw. „Programu Wschodniego” o pozyskanie środków unijnych na 

realizację inwestycji. Wniosek nie uzyskał akceptacji, pomimo wcześniejszych 

uzgodnień. Odnośnie propozycji zwiększenia środków na realizację połączenia ul. 

Przemysłowej z ul. Podkarpacką poinformował, że została wykonana dokumentacja 

techniczna. Realizacja inwestycji jest wstrzymana z uwagi na konieczność wykupu 

jednej działki, której właściciel nie wyraża zgody na sprzedaż. Zostanie wszczęta 

procedura wywłaszczeniowa. Przedstawiając wyjaśnienia do propozycji zgłoszonej 

przez Radnego Pana Andrzeja Deca w sprawie wykonania remontu placu przy ul. Ks.  
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Jałowego poinformował, że teren jest własnością Polskich Kolei Państwowych. 

Zostały  podjęte  rozmowy  na temat  przejęcia  części terenów będących własnością 

PKP w zamian za zadłużenie kolei względem Miasta, które wynosi 213 tys. zł.            

Z chwilą uzyskania prawa własności teren zostanie uporządkowany. Odnosząc się 

do zastrzeżeń zgłoszonych przez Radnego pana Jerzego Jęczmienionki w sprawie 

budowy obwodnicy przez teren czynnego osuwiska w rejonie ul. Konfederatów 

Barskich poinformował, że obecnie stosowane technologie umożliwiają wykonywanie 

prac, łącznie z odpowiednim zabezpieczeniem terenów. W sprawie budowy mostu    

w ciągu ulicy Długosza i Cegielnianej stwierdził, że w najbliższych latach nie planuje 

się wykonania tej inwestycji. Zauważył, że priorytetowym zadaniem, które przyczyni 

się w znacznym stopniu do poprawy układu komunikacyjnego na tym terenie będzie 

rozbudowa mostu przy ul. Naruszewicza tj. wykonanie dodatkowego pasa ruchu, co 

umożliwi ruch dwukierunkowy. Odnośnie zagospodarowania terenów tzw. 

Staromieścia Ogrody poinformował, że zostało wykonane uzbrojenie terenów. Miasto 

opracowało szczegółowe plany zagospodarowania, przeznaczając część terenów 

pod budownictwo mieszkaniowe oraz usługi i handel. Spółdzielnia  Mieszkaniowa 

Lokatorsko – Własnościowa, która jest właścicielem terenu rozpocznie w najbliższym 

czasie realizację budownictwa mieszkaniowego. Budową dużego centrum usługowo 

– handlowego zainteresowana jest firma z Hiszpanii.  

 

Radny Pan Jacek Kiczek – poprosił o informację, jak zostaną wykorzystane środki 

w wysokości stu czterdzieści siedmiu tysięcy złotych, przeznaczone w budżecie 

Miasta Rzeszowa na 2007 rok, na realizację obwodnicy północnej.   

 

Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował, że środki 

zapisane w budżecie Miasta na 2007 rok przeznaczone są na kontynuację zadań 

przygotowawczych do budowy obwodnicy północnej. Przypomniał, że powyższe 

zadanie Miasto przejęło od Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Na 

obecnym etapie prac została uzyskana decyzja lokalizacyjna i środowiskowa 

obejmująca odcinek od Ronda „Załęże” do węzła wschodniego planowanej 

autostrady  A4. Został  opracowany  projekt  budowlany.  Prezydent  Miasta  podpisał  
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stosowne porozumienie z Dyrekcją Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

obejmujące  m. in.  partycypowanie  w  kosztach  projektowania.  Środki  zapisane             

budżecie na 2007 rok pokryją udział miasta w projektowaniu inwestycji oraz pozwolą 

na kontynuację prac archeologicznych, które są obecnie prowadzone.  

 

Radny Pan Ludwik Szyszka – zwrócił uwagę, że środki zapisane w Dziale 600 – 

transport i drogi, w zakresie wydatków majątkowych na drogi publiczne,  stanowią 

61,3% nakładów w stosunku do 2006 roku.  Stwierdził, że „tak duże obniżenie 

nakładów uniemożliwi realizację wielu pilnych zadań.” Poprosił Prezydenta Miasta      

o zwiększenie środków, o 200 tys. zł z rezerwy ogólnej, na realizację ul. 

Paderewskiego, na odcinku od ul. Armii Krajowej do ul. Witolda. Zauważył, że stan 

techniczny ulicy oraz systematyczne zwiększanie się natężenia ruchu 

samochodowego w tej części miasta wymaga pilnego podjęcia prac remontowych       

i modernizacyjnych. Przypomniał, że środki w wysokości 200 tys. zł, zarezerwowane 

w budżecie Miasta na 2006 rok, nie zostały wykorzystane. Wystąpił do Prezydenta 

Miasta z prośbą o rozważenie możliwości wykonania remontu zespołu dworsko          

– parkowego w Słocinie. Zauważył, że Miasto może wystąpić z wnioskiem                 

o pozyskanie dofinansowania z Unii Europejskiej na ten cel, w ramach ratowania 

zabytków kultury. Wskazał możliwość pozyskania dodatkowych środków na remont, 

pochodzących ze sprzedaży dawnych budynków magazynowych Gminnej 

Spółdzielni „Samopomoc Chłopska”.  

 

Radna Pani Maria Korczowska – zgłosiła sprzeciw do propozycji zgłoszonej przez 

Radnego Pana Ludwika Szyszkę. Stwierdziła, że stan techniczny zespołu dworsko – 

parkowego w Słocinie wymagałby bardzo dużych nakładów finansowych.  

 

Radny Pan Jerzy Maślanka – przypomniał, że Rada Miasta przyjmując uchwałę        

w sprawie procedury uchwalania budżetu, określiła m.in. terminy zgłaszania 

wniosków. Zauważył, że projekt budżetu był analizowany „przez wszystkie Komisje 

Rady w okresie kilku miesięcy. W trakcie prac nad budżetem Radni oraz Kluby 

Radnych mogły zgłaszać na posiedzeniach Komisji, lub bezpośrednio do Prezydenta  
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Miasta, swoje uwagi i wnioski. Z dyskusji prowadzonej na sesji wynika, że część 

Radnych  nie  skorzystała  z  takiej  możliwości,  przesuwając  zgłaszanie  propozycji 

zmian na sesję Rady Miasta.” Stwierdził, że „takie praktyki nie powinny mieć miejsca 

przy podejmowaniu jednej z najważniejszych decyzji dotyczącej funkcjonowania 

Miasta przez cały 2007 rok.”  

 

Radny Pan Czesław Chlebek – zabierając głos powiedział: „Chciałbym w tym 

miejscu bardzo serdecznie podziękować Panu Prezydentowi za przyłączenie terenów 

Przybyszówki do Rzeszowa. Myślę, że najlepszym dowodem na to, że takie były 

oczekiwania społeczne, że takie były oczekiwania mieszkańców jest to, że Pani 

Józefa Winiarska i ja zostaliśmy wybrani na radnych z tego terenu. Chciałbym w tym 

miejscu podziękować bardzo serdecznie Kurii Biskupiej, szczególnie Ks. Biskupowi 

Kazimierzowi Górnemu oraz Panu Aleksandrowi Bentkowskiemu za wsparcie działań 

na rzecz przyłączenia Przybyszówki do Rzeszowa. Odnośnie budżetu Rzeszowa na 

2007 rok jestem przekonany, że wychodzi on naprzeciw oczekiwaniom społecznym. 

Deklaruję, w imieniu Pani Józefy Winiarskiej oraz swoim, że będziemy dzisiaj 

głosować za tym budżetem ze względu na to, iż jest to budżet rozwojowy. Jest to 

budżet dużych inwestycji, który spełnia oczekiwania mieszkańców Osiedla 

Przybyszówki i mieszkańców Rzeszowa.” 

 

Radny Pan Adolf Gubernat – odnosząc się do wniosku zgłoszonego przez 

Radnego Pana Roberta Kultysta w sprawie dofinansowania Szpitala Miejskiego,       

w wysokości 50 tys. zł, przypomniał, że w budżecie Miasta na 2007 rok zostały 

zapisane środki na: 

-  zakup sprzętu medycznego w wysokości 1 000 000 zł, 

-  dofinansowanie zadań realizowanych ze środków unijnych w wysokości 263 tys. zł, 

-  modernizację pomieszczeń Szpitala Miejskiego w wysokości 100 tys. zł, 

- dofinansowanie działalności Regionalnego Ośrodka Rehabilitacji w wysokości       

   420 tys. zł, 

-  remont Przychodni Zdrowia przy ul. Hetmańskiej w wysokości 1 160 000 zł.  
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Zadeklarował, że „Komisja Zdrowia będzie czuwać nad tym, aby rzeszowskie 

placówki służby zdrowia funkcjonowały na określonym poziomie.”  

 

Radny Pan Grzegorz Budzik - zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji          

i przystąpienie do głosowania.  

 

Wniosek zgłoszony przez Radnego Pana Grzegorza Budzika                     
o zamknięcie dyskusji i przystąpienie do głosowania został przyjęty 
jednomyślnie (27 głosami „za”). 

 

Przystąpiono do głosowania wniosków: 

 Wniosek dotyczący przesunięcia środków z rezerwy ogólnej w wysokości 500 

tys. zł na rezerwę celową w oświacie, z przeznaczeniem na remonty szkół, został 

odrzucony 16 głosami, przy 10 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym.  

 

 Wniosek dotyczący zabezpieczenia środków w budżecie Miasta Rzeszowa na 

2007 rok w wysokości 1 000 000 zł, z przeznaczeniem na remont zespołu dworsko – 

parkowego w Słocinie - został odrzucony 19 głosami, przy 7 głosach przeciwnych          

i 1 głosie wstrzymującym. 

 

 Wniosek o zabezpieczenie środków w wysokości 500 tys. zł na realizację 

połączenia ul. Przemysłowej z ul. Podkarpacką - został odrzucony 18 głosami, przy     

9 głosach przeciwnych. 

 

 Wniosek dotyczący zwiększenia nakładów finansowych o 1 000 000 zł, zł         

z przeznaczeniem na budowę obwodnicy północnej - został odrzucony 18 głosami, 

przy 9 głosach przeciwnych. 
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 Wniosek dotyczący zwiększenia środków o 200 tys. zł na modernizację ul. 

Paderewskiego, na odcinku od ul. Armii Krajowej do ul. Witolda - został odrzucony 18 

głosami, przy 7 głosach przeciwnych. 

 

 Uchwała w sprawie budżetu Miasta na 2007 rok, z autopoprawkami 

Prezydenta Miasta, została przyjęta 18 głosami „za”, przy 8 głosach 
przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 9. 

Pan Wiesław Jurek – Dyrektor Miejskiej Administracji Targowisk i Parkingów – 

z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie warunków 

udostępniania miejsc postojowych dla pojazdów na nieruchomości stanowiącej 

własność Zakonu Braci Mniejszych Św. Franciszka (Konwent Ojców Bernardynów     

w Rzeszowie) a dzierżawionych przez Gminę Rzeszów położonej  w  Rzeszowie przy 

ul. Jana III Sobieskiego przed Podkarpackim Urzędem Wojewódzkim. Następnie 

odczytał uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt uchwały, wraz                       

z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr VI/2/2007 stanowi załącznik nr 20 do 

protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 

Zawnioskował o wprowadzenie pkt 3a do Regulaminu parkingu płatnego przed 

Podkarpackim Urzędem Wojewódzkim o treści: „Urząd Marszałkowski Województwa 

Podkarpackiego uprawniony jest do nabycia u zarządcy parkingu abonamentu 

miesięcznego o wartości 30 zł każdy, uprawniającego radnych województwa do 

parkowania pojazdów w dniach odbywania posiedzeń sesji i komisji Sejmiku 

Województwa.” 

 

Pan Wiesław Jurek – Dyrektor Miejskiej Administracji Targowisk i Parkingów – 

przyjął, w ramach autopoprawki, zgłoszony wniosek do realizacji. 
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 Uchwała w sprawie warunków udostępniania miejsc postojowych dla 

pojazdów na nieruchomości stanowiącej własność Zakonu Braci Mniejszych 
Św. Franciszka (Konwent Ojców Bernardynów w Rzeszowie) a dzierżawionych 
przez Gminę Rzeszów położonej  w  Rzeszowie przy ul. Jana III Sobieskiego 
przed Podkarpackim Urzędem Wojewódzkim, z autopoprawką, została przyjęta 

jednomyślnie (22 głosami „za”). 
 
Ad. 10. 
Pan Wiesław Jurek – Dyrektor Miejskiej Administracji Targowisk i Parkingów – 

z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie opłat za 

usuwanie pojazdów oraz ich parkowanie. Następnie odczytał uzasadnienie do w/w 

projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr  

VI/1/2007 stanowi załącznik nr 21 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie opłat za usuwanie pojazdów oraz ich parkowanie,       

w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (23 głosami „za”). 

 

Ad. 11. 
Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem 

Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały             

w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu miasta Rzeszowa. Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu 

uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr 

VL/3/2007 stanowi załącznik nr 22 do protokołu/. 
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Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji oraz Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej 

pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 
Radny Pan Jan Mazur – Przewodniczący Komisji Mieszkaniowej – poinformował, 

że Komisja szczegółowo rozpatrywała przedłożony projekt uchwały. Pozytywnie 

zaopiniowała zaproponowane uregulowania w zakresie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta. 

 

Radny Pan Andrzej Dec – poprosił o podanie składu osobowego Komisji 

Mieszkaniowej działającej przy Prezydencie Miasta. 

 
Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem 

Miasta Rzeszowa – przedstawił skład Komisji Mieszkaniowej: 

1. Pan Jan Mazur – Przewodniczący Komisji, 

2. Pani Maria Korczowska – Zastępca Przewodniczącego Komisji, 

3. Pan Jacek Adamowicz – członek Komisji, 

4. Pani Grażyna Dziura – członek Komisji, 

5. Pan Jan Gałas – członek Komisji, 

6. Pan Władysław Kasza – członek Komisji, 

7. Pan Stanisław Korczykowski – członek Komisji, 

8. Pan Stanisław Kornak – członek Komisji, 

9. Pan Zdzisław Kozak – członek Komisji, 

10. Pani Luciana Rozborska – członek Komisji, 

11. Pan Henryk Wądołowski – członek Komisji, 

12. Aleksander Nowosad – członek Komisji. 

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu miasta Rzeszowa, w zaproponowanej wersji, została 
przyjęta jednomyślnie (23 głosami „za”). 
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Ad. 12. 

Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem 
Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały              

zmieniający  Uchwałę  Nr  VI/23/2003  z  dnia  4  marca  2003 r.  w  sprawie  zasad 

sprzedaży lokali mieszkaniowych w budynkach komunalnych wielomieszkaniowych     

i małych domach mieszkalnych. Następnie odczytał uzasadnienie do w/w projektu 

uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr 

VI/9/2007 stanowi załącznik nr 23 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji oraz Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej 

pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 

Radny Pan Andrzej Dec – poprosił o informację, jakie obowiązują zasady przy 

ustalaniu wartości sprzedawanych lokali mieszkalnych. 

 
Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem 

Miasta Rzeszowa – poinformował, że zgodnie z przyjętą procedurą najemca lokalu 

składa wniosek w Rejonie Obsługi Mieszkańców o sprzedaż mieszkania. Wniosek, 

wraz z dokumentacją, zostaje przesłany do Biura Gospodarki Mieniem Miasta 

Rzeszowa, które zleca wykonanie wyceny. Wartość lokalu mieszkalnego ustala 

uprawniony rzeczoznawca.  

 
Radny Pan Andrzej Dec – zwrócił uwagę, że rzeczoznawca ustalając rynkową 

wartość mieszkania bierze m.in. także pod uwagę „remonty przeprowadzone w ciągu 

ostatnich pięciu latach przed sprzedażą. Efekty tych remontów są już wliczone          

w cenę mieszkania.” Stwierdził, że propozycja przedstawiona w projekcie uchwały 

zakłada wprowadzenie podwójnej odpłatności za wykonane remonty nieruchomości. 

Zaproponował rozważenie ustalenia niższej wartości bonifikaty przy sprzedaży 

mieszkań komunalnych lub uproszenie procedury obliczania należności za wykonane 

remonty lub modernizację nieruchomości. 
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Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem 

Miasta Rzeszowa – poinformował, że „jedną z metod w pracy rzeczoznawcy 

majątkowego jest tak zwana metoda porównawcza. Nie wnikając w stan techniczny 

lokalu rzeczoznawca ustala cenę mieszkania na zasadzie porównania do cen 

wolnorynkowych    lokalu    biorąc    pod    uwagę m. in.    lokalizację   nieruchomości,  

powierzchnię i kondygnację, na której dany lokal się znajduje.” Stwierdził, że             

z inicjatywą uregulowania należności za przeprowadzone remonty wystąpiły 

Wspólnoty Mieszkaniowe i właściciele nieruchomości. Przypomniał, że zgodnie          

z uchwałą Rady Miasta, przy sprzedaży mieszkań komunalnych obowiązuje 80 % 

bonifikaty. Koszty remontu wliczone w cenę mieszkania ustaloną przez 

rzeczoznawcę, przy obecnie obowiązujących przepisach także objęte są bonifikatą. 

Skutkuje to tym, że kupujący zwraca tylko 20% wartości kosztów i nakładów 

poniesionych przez właściciela nieruchomości.  

 

 Uchwała zmieniająca Uchwałę Nr VI/23/2003 z dnia 4 marca 2003 r.               
w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkaniowych w budynkach komunalnych 
wielomieszkaniowych i małych domach mieszkalnych, w zaproponowanej 

wersji, została przyjęta jednomyślnie (22 głosami „za”). 
 
Ad. 13. 
Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem 

Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały           

w sprawie zasad najmu gminnych lokali użytkowych. Następnie przedstawił 

uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku nr VI/14/2007 stanowi załącznik nr 24 do protokołu/. 

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji oraz Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej 

pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała w sprawie zasad najmu gminnych lokali użytkowych,                         

w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”). 
 
Ad. 14. 
Pan Krzysztof Wadiak – Dyrektor Wydziału Komunikacji – z upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie zwolnienia od opłat z tytułu 

wydawania nowego dowodu rejestracyjnego pojazdu i nowego prawa jazdy. 

Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projekt uchwały /projekt uchwały, wraz     

z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr VI/4/2007 stanowi załącznik nr 25 do 

protokołu/. 

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji oraz Komisja Ekonomiczno - Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie zwolnienia od opłat z tytułu wydawania nowego 
dowodu rejestracyjnego pojazdu i nowego prawa jazdy, w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta jednomyślnie (19 głosami „za”). 
 

Ad. 15. 
Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem 
Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały           

w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości na rzecz Gminy Miasto Rzeszów. 

Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt uchwały, wraz 

z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr VI/10/2007 stanowi załącznik nr 26 do 

protokołu/. 

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości na rzecz 

Gminy Miasto Rzeszów, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 
jednomyślnie (18 głosami „za”). 

 
Ad. 16. 
Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem 
Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały           

w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości położonej w Rzeszowie 

przy ul. Stanisława Staszica i zwolnienia z przetargowego trybu zawarcia umowy.  

Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt uchwały, wraz 

z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr VI/11/2007 stanowi załącznik nr 27 do 

protokołu/. 

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości 
położonej w Rzeszowie przy ul. Stanisława Staszica i zwolnienia                          
z przetargowego trybu zawarcia umowy, w zaproponowanej wersji, została 
przyjęta jednomyślnie (18 głosami „za”). 

 
Ad. 17.  
Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem 
Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały           

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości i zwolnienia z obowiązku 

zbycia w drodze przetargu /dot. boksów garażowych przy ul. Stanisława Staszica      

w Rzeszowie/.  Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt  
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uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr VI/16/2007 stanowi 

załącznik nr 28 do protokołu/. 

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości              
i zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu, w zaproponowanej wersji, 
została przyjęta jednomyślnie (19 głosami „za”). 

 

Ad. 18. 
Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem 
Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały           

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas określony. Następnie 

przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt uchwały, wraz                 

z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr VI/17/2007 stanowi załącznik nr 29 do 

protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas 

określony, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (20 głosami 
„za”). 
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Ad. 19. 

Pani Grażyna Kalandyk – Kierownik Biura Ewidencji Działalności Gospodarczej 
i Zezwoleń – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały 

zmieniający uchwałę Rady Miasta Rzeszowa Nr XLIX/159/96  w sprawie ustalenia 

ilości punktów sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Miasta Rzeszowa. 

Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt uchwały, wraz 

z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr VI/25/2007 stanowi załącznik nr 30). 

Odczytała opinię Wojewódzkiego Sztabu Wojskowego w Rzeszowie do projektu 

uchwały  w sprawie  ustalenia  ilości  punktów  sprzedaży  napojów  alkoholowych na 

terenie miasta Rzeszowa /pismo znak 7/Garn./07 z dnia 17 stycznia 2007 r. stanowi 

załącznik nr 31 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Rodziny i Pomocy Społecznej oraz Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały. Przypomniał, że Komisja Porządku Publicznego         

i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi wnioskowała o zdjęcie z porządku obrad 

sesji omawianego projektu uchwały. 

 

Radna Pani Marta Niewczas – poprosiła o informację, jakie kryteria obowiązują przy 

wydawaniu pozwoleń na handel alkoholem. Zauważyła, że przedłożona w projekcie 

uchwały propozycja dotyczy zwiększenia limitu pozwoleń tylko o 20 punktów. 

Zapytała, czy wnioskowane zwiększenie jest adekwatne do zgłaszanych potrzeb. 

 

Pani Grażyna Kalandyk – Kierownik Biura Ewidencji Działalności Gospodarczej 
i Zezwoleń – przypomniała, że Wydział wydaje zezwolenia na handel napojami 

alkoholowymi z upoważnienia Prezydenta Miasta. Poinformowała, że w pierwszej 

kolejności koncesję otrzymają podmioty, które dotychczas prowadzą sprzedaż 

alkoholu na podstawie zezwoleń jednorazowych tj. odnawialnych co 3 dni.               

W Rzeszowie na tej zasadzie działa 5 przedsiębiorców. Jest konieczność 

zabezpieczenia pewnej puli zezwoleń, na odnowienia koncesji, dla osób dotychczas 

prowadzących sprzedaż napojów alkoholowych w Przybyszówce, której tereny 

zostały z dniem 1 stycznia 2007 r. przyłączone do Rzeszowa. Poinformowała, że 

wpłynęły też wnioski o wydanie zezwolenia na handel alkoholem z terenów Słociny           
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i Załęża, które wcześniej zostały przyłączone do Miasta. Na terenie obu osiedli brak 

jest placówek prowadzących sprzedaż napojów alkoholowych. Zauważyła, że 

Wydział przy wydawaniu koncesji będzie brał pod uwagę m.in. nasycenie terenu 

sklepami prowadzącymi sprzedaż napojów alkoholowych.  Stwierdziła, że „wydanie 

koncesji jest decyzją uznaniową Prezydenta Miasta. Wszyscy przedsiębiorcy, 

zgodnie z ustawą o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, 

muszą spełniać, określone ustawą, kryteria. Decydujące są także zapisy uchwały 

Rady  Miasta  Rzeszowa,   określające   zasady   usytuowania   punktów   sprzedaży 

napojów alkoholowych. W przypadku, gdy podań będzie więcej niż ustalony przez 

Radę Miasta limit, decyzję będzie podejmował Prezydent Miasta.” 

 

Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – stwierdził: „Nie ma sprawiedliwego 

podziału tam, gdzie ustalony limit jest mniejszy od ilości zgłoszonych wniosków. 

Dwadzieścia dodatkowych koncesji zabezpieczy potrzeby zgłoszone na dzień 

dzisiejszy w Biurze Ewidencji Działalności Gospodarczej i Zezwoleń.” 

 

Radny Pan Tomasz Kamiński – stwierdził, że od kilku lat w Rzeszowie nie została 

zwiększona ilość placówek handlowych prowadzących sprzedaż napojów 

alkoholowych. Przypomniał, że do Miasta zostały przyłączone tereny Słociny, Załęża 

i Przybyszówki. Urząd Miasta ma obowiązek przyznać koncesje osobom, które na 

tych terenach prowadziły sprzedaż alkoholu. Zauważył, że w Rzeszowie powstało     

w ostatnich latach wiele placówek handlowych, w tym sklepów 

wielkopowierzchniowych, prowadzących sprzedaż na zasadzie jednorazowych 

pozwoleń. Jest to niekorzystne, z uwagi na zmniejszone wpływy do budżetu. 

Przedstawił informację na temat wysokości limitów w wybranych miastach: 

• Gliwice – limit wynosi 500 zezwoleń,  

• Olsztyn – limit wynosi 260 zezwoleń, 

• Tarnów – limit wynosi 150 zezwoleń. 

Poparł propozycję przedłożoną przez Prezydenta Miasta dotyczącą zwiększenia 

limitu wydawanych pozwoleń na handel alkoholem.  
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Radna Pani Marta Niewczas – poprosiła o przekazanie Radnym informacji, które 

podmioty otrzymają zezwolenia na handel alkoholem, z wyszczególnieniem tych, 

które prowadzą działalność na terenach przyłączonych do Rzeszowa. 

 

Radny Pan Ludwik Szyszka – zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad sesji 

omawianego projektu uchwały. Stwierdził, że przedstawione uzasadnienie nie 

zawiera wielu istotnych informacji np. na temat ilości złożonych w Urzędzie Miasta 

wniosków o zezwolenie na handel alkoholem, wykazu podmiotów ubiegających się    

o takie zezwolenia. Zauważył,  że  uzasadnieniem  do projektu uchwały nie może być 

fakt przyłączenia do Rzeszowa terenów Słociny, Załęża i części Przybyszówki. Na 

tych terenach tylko znikoma część podmiotów prowadzi handel napojami 

alkoholowymi, na podstawie koncesji wydanych przez Urzędy Gmin. 

 

Radna Pani Jadwiga Stręk – Przewodnicząca Klubu Radnych Prawa                     
i Sprawiedliwości – stwierdziła, że propozycja zwiększenia ilości punktów 

sprzedaży napojów alkoholowych na terenie miasta Rzeszowa jest niezgodna            

z ustawą o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, szczególnie  

z pkt 1, który brzmi: „Organy administracji rządowej i jednostek samorządu 

terytorialnego są obowiązane do podejmowania działań zmierzających do 

ograniczenia spożycia napojów alkoholowych.” Poinformowała, że członkowie Klubu 

Radnych Prawa i Sprawiedliwości będą głosować przeciw przyjęciu uchwały 

zmieniającej uchwałę Rady Miasta Rzeszowa Nr XLIX/159/96  w sprawie ustalenia 

ilości punktów sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Miasta Rzeszowa. 

 
Przedstawicielka Komitetu Obrony Dzieci i Młodzieży Przed Patologiami 

Społecznymi – zabierając głos, powiedziała: „W imieniu dzieci alkoholików zwracam 

się z prośbą o nie zwiększanie ilości punktów alkoholowych z osiemdziesięciu do stu. 

Sama jestem dorosłym dzieckiem alkoholika i dobrze znam ten problem. Każda 

rodzina z problemami alkoholowymi jest rodziną nieszczęśliwą. Najbardziej cierpią na 

tym dzieci, które z reguły nie potrafią poradzić sobie z tą sytuacją. Są bardzo 

nerwowe, często wpadają w depresję, mają małe poczucie wartości. Nie potrafią 

odnaleźć się w społeczeństwie. Często zdarza się, że dzieci z tych rodzin stają się 

opiekunami   swoich   rodziców.   Bardzo   często   brakuje   w   takich   rodzinach  na  
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najbardziej potrzebne rzeczy, np. na książki, wyżywienie, opłaty, odzież. Najczęściej 

problem ten jest zamknięty w czterech ścianach. Dopiero kiedy dochodzi do tragedii, 

wszyscy wokół dowiadują się o problemie alkoholizmu w rodzinie. Drodzy Radni!     

W ostatnim czasie bardzo często słyszy się, że matka lub ojciec, nadużywając 

alkoholu, pozostawiają swoje małe dzieci bez opieki. Dochodzi do tragedii.               

W rodzinach, w których występuje problem alkoholizmu, bardzo często dzieci są bite, 

maltretowane. Idąc naszymi ulicami, bardzo często spotyka się młode, pijane osoby     

i to zarówno chłopców, jak i dziewczęta. Jestem prawie pewna, że w Waszych 

rodzinach  też  jest  ten  problem. Nie  chcecie  go  tylko  zobaczyć  i  zrozumieć  albo  

przechodzicie obok tego problemu obojętnie. Jeżeli ten problem nie dotyczy Was 

osobiście, to wyobraźcie sobie, że Wasz syn lub córka piją codziennie alkohol, 

awanturują się. Widzicie jak codziennie staczają się na dno, a Wy nie możecie im 

pomóc. Czy wtedy też byłaby propozycja zwiększenia ilości punktów sprzedaży 

alkoholu? Pamiętajcie, jeżeli zwiększycie ilość punktów sprzedaży alkoholu, to 

unieszczęśliwicie wiele rodzin i dzieci.” 

 

Pan Waldemar Sikora – Przewodniczący Komitetu Obrony Dzieci i Młodzieży 

Przed Patologiami Społecznymi – odczytał List Otwarty, skierowany do Radnych 

Rady Miasta Rzeszowa, w sprawie propozycji zwiększenia w Rzeszowie ilości 

punktów sprzedaży napojów alkoholowych /List Otwarty z dnia 27 stycznia 2007 r. 

stanowi załącznik nr 32 do protokołu/. 

 

 Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa, w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta 12 głosami „za”, przy 7 głosach przeciwnych                   
i 4 głosach wstrzymujących. 

 
Ad. 20.  
Pan Krzysztof Kadłuczko – Sekretarz Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 

przedstawił projekt uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela gminy Rzeszów 

do Zgromadzenia Komunalnego „Wisłok” /projekt uchwały przedstawiony na druku nr 

VI/27/2007 stanowi załącznik nr 33 do protokołu/. Przedstawiając uzasadnienie do 

w/w projektu uchwały odczytał pismo Związku Komunalnego „Wisłok” informujące       

o  zasadach  i  ilości   wybieranych   przez   Radę   Miasta  przedstawicieli  gminy  do  
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Zgromadzenia /pismo znak S.0040-1/07 z dnia 8 stycznia 2007 r. stanowi załącznik 

nr 34 do protokołu/. Poinformował, że Prezydent Miasta zaproponował następujące 

kandydatury: 

Pana Władysława Kaszę  

Pana Marka Strączka. 

 

Nie zgłoszono innych kandydatów. 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie wyznaczenia przedstawiciela gminy Rzeszów do 
Zgromadzenia Komunalnego „Wisłok”, w zaproponowanej wersji, została 
przyjęta jednomyślnie (23 głosami „za”). 

 

Ad. 21. 
Pan Krzysztof Kadłuczko – Sekretarz Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 

przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie pomnika ku 

czci żołnierzy Armii Krajowej poległych na Osiedlu Drabiniaka. Następnie odczytał 

uzasadnienie do w/w projektu uchwały oraz pismo Rady Osiedla Drabiniaka              

w sprawie powołania Społecznego Komitetu Budowy Pomnika /projekt uchwały, wraz 

z uzasadnieniem oraz pismem Rady Osiedla Drabiniaka, stanowi załącznik nr 35 do 

protokołu/.  

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie pomnika ku czci 
żołnierzy Armii Krajowej poległych na Osiedlu Drabiniaka, w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta 18 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy               
2 głosach wstrzymujących. 
 

Ad. 22. 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –                       

z   upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawiła   projekt   uchwały   w   sprawie  
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przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego 146/1/2007 w rejonie ujścia Strugu. Następnie przedstawiła 

uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku nr VI/5/2007 stanowi załącznik nr 36 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego 146/1/2007 w rejonie ujścia Strugu,             
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”). 

 
Ad. 23. 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –                       

z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego 148/3/2007 na osiedlu Mieszka I w Rzeszowie . Zgłosiła, w ramach 

autopoprawki, uzupełnienie zapisu w § 3 – po słowach „przeznaczenie terenu” 

wpisać: „w szczególności”. Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu 

uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr 

VI/8/2007 stanowi załącznik nr 37 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
 Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego 148/3/2007 na osiedlu Mieszka I                    
w Rzeszowie, z autopoprawką, została przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 
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Ad. 24. 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –                       

z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie  

przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 147/2/2007 Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 23/5/2000 „Nowe Miasto - Czekaj” przy al. 

Rejtana i al. Niepodległości w Rzeszowie w części oznaczonej konturem 

ABCDEFGHIJK. Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały 

/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr VI/6/2007 

stanowi załącznik nr 38 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 147/2/2007 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 23/5/2000 „Nowe 

Miasto - Czekaj” przy al. Rejtana i al. Niepodległości w Rzeszowie w części 
oznaczonej konturem ABCDEFGHIJK, w zaproponowanej wersji, została 
przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”). 

 

Ad. 25. 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –                       

z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Zmiany Nr 105/13/2005 – 1 Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 14/1/98 w rejonie ulic: Strzyżowskiej, Ustrzyckiej, Dukielskiej          

i Krośnieńskiej w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu 

uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr 

VI/28/2007 stanowi załącznik nr 39 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia Zmiany Nr 105/13/2005 – 1 Miejscowego 
Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 14/1/98 w rejonie ulic: 
Strzyżowskiej, Ustrzyckiej, Dukielskiej i Krośnieńskiej w Rzeszowie,                  

w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 

 

Ad. 26. 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –                       

z  upoważnienia   Prezydenta   Miasta   przedstawiła   projekt   uchwały  w  sprawie 

uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego  Nr 116/24/2005 

„Błonia Papieskie” w rejonie al. Armii Krajowej i al. Gen. W. Sikorskiego                    

w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr VI/32/2007 stanowi 

załącznik nr 40 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Radna Pani Marta Niewczas – poinformowała, że Firma „Carrefour” wystąpiła           

z prośbą do Prezydenta Miasta w sprawie zorganizowania spotkania wszystkich 

właścicieli terenów przy Katedrze Rzeszowskiej, celem ustalenia założeń do planu 

zagospodarowania obejmującego wskazany w projekcie uchwały teren. Poprosiła     

o informację, czy spotkanie odbyło się i jakie zostały przyjęte ustalenia. 

 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – 

poinformowała, że w czasie procedowania projektu planu, czyli w terminach 

określonych ustawą, tj. w czasie wyłożenia i 14 dni po wyłożeniu planu do 

publicznego wglądu, do projektu planu nie zostały zgłoszone uwagi przez Firmę 

„Carrefour”.  

 

Radny Pan Andrzej Dec – poprosił o informację, jakie będą możliwości prawne 

realizacji  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  
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Przestrzennego  Nr 116/24/2005 „Błonia Papieskie” w rejonie al. Armii Krajowej i al. 

Gen. W. Sikorskiego w Rzeszowie. Przypomniał, że część terenu objętego planem 

stanowi własność prywatną. Zapytał, czy podjęcie uchwały „nie będzie generować 

kosztów po stronie Miasta np. konieczność wypłacenia ewentualnych odszkodowań.” 

 

Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował, że plany 

zagospodarowania przestrzennego dla miasta Rzeszowa obejmują tereny będące 

własnością Miasta, osób prywatnych, różnych instytucji itp. Przypomniał, że 

procedura przygotowywania planu zagospodarowania trwała ponad rok. W tym 

okresie zainteresowane osoby i firmy mogły zgłaszać swoje propozycje i uwagi. 

Także Firma „Carrefour” mogła zgłosić swoje wnioski do projektu planu, które           

w trybie ustalonym ustawą, musiałyby być rozpatrzone. Stwierdził, że zgłaszane 

propozycje, w formie niezgodnej z obowiązującym trybem ustalonym przy 

opracowywaniu planu, nie są rozpatrywane. Zauważył, że uchwalenie planu 

zagospodarowania przestrzennego będzie skutkowało koniecznością realizacji 

budowy „Parku Papieskiego” ze środków Miasta.  

   

Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego  Nr 116/24/2005 „Błonia Papieskie” w rejonie al. Armii Krajowej 
i al. Gen. W. Sikorskiego w Rzeszowie, w zaproponowanej wersji, została 
przyjęta jednomyślnie (19 głosami „za”). 

 
Ad. 27.  
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –                       

z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 86/16/2004    

w rejonie ul. Karowej i Kopisto w Rzeszowie dla terenów o konturze YZMTSRP          

i GHJKLWU . Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr VI/31/2007 stanowi 

załącznik nr 41 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 86/16/2004 w rejonie ul. Karowej i Kopisto w Rzeszowie dla 
terenów o konturze YZMTSRP i GHJKLWU, w zaproponowanej wersji, została 

przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 

 

Ad. 28. 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –                       

z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 121/29/2005 

pomiędzy ulicami Staromiejską i Bałuckiego w Rzeszowie w konturze ABCDEFGH. 

Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt uchwały, wraz 

z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr VI/38/2007 stanowi załącznik nr 42 do 

protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 121/29/2005 pomiędzy ulicami Staromiejską i Bałuckiego     
w Rzeszowie w konturze ABCDEFGH, w zaproponowanej wersji, została 
przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 

 

Ad. 29. 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –                       

z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 124/32/2005 

w rejonie ul. Tarnowskiej w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w 

projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr 

VI/39/2007 stanowi załącznik nr 43 do protokołu/. 
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Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 124/32/2005 w rejonie ul. Tarnowskiej w Rzeszowie,              
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”). 

 

Ad. 30. 
Pan Tomasz Mazur – Zastępca Dyrektora Wydziału Geodezji – z upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na 

terenie miasta Rzeszowa – „ul. Owocowa”. Następnie przedstawił uzasadnienie do 

w/w projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 

druku nr VI/33/2007 stanowi załącznik nr 44 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi pozytywnie 

zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

  
Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Rzeszowa              

– „ul. Owocowa” , w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (21 

głosami „za”). 

 

Ad. 31. 
Pan Tomasz Mazur – Zastępca Dyrektora Wydziału Geodezji – z upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na 

terenie miasta Rzeszowa – „ul. Plenerowa”. Następnie przedstawił uzasadnienie do 

w/w projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 

druku nr VI/34/2007 stanowi załącznik nr 45 do protokołu/. 
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Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi pozytywnie 

zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Rzeszowa                

– „ul. Plenerowa”, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (21 
głosami „za”). 

 
Ad. 32. 
Pan Tomasz Mazur – Zastępca Dyrektora Wydziału Geodezji – z upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na 

terenie miasta Rzeszowa – „ul. Władysława Grabskiego”. Następnie przedstawił 

uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku nr VI/35/2007 stanowi załącznik nr 46 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi pozytywnie 

zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Rzeszowa              
– „ul. Władysława Grabskiego”, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 19 

głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 2 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 33. 
Pan Tomasz Mazur – Zastępca Dyrektora Wydziału Geodezji – z upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na 

terenie miasta Rzeszowa – „ul. Spacerowa”. Następnie przedstawił uzasadnienie do 

w/w projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 

druku nr VI/36/2007 stanowi załącznik nr 47 do protokołu/. 
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Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi pozytywnie 

zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 
Radny Pan Jacek Kiczek – zawnioskował o zdjęcie i skierowanie do Komisji 

Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi projektu uchwały 

w sprawie nadania nazwy „ul. Spacerowa” na Osiedlu Zalesie. Stwierdził, że brak jest 

opinii Rady Osiedla Zalesie do w/w projektu uchwały. Zauważył, że po 

zaakceptowaniu przez Radę Miasta przedstawionej propozycji, „jednorodność nazw 

ulic na Osiedlu nie zostanie zachowana”. 

 

Radny Pan Kazimierz Greń – poprosił o informację, czy Wydział Geodezji Urzędu 

Miasta występował do Rady Osiedla Zalesie o opinię do omawianego projektu 

uchwały.  

 

Pan Tomasz Mazur – Zastępca Dyrektora Wydziału Geodezji – poinformował, że 

Wydział Geodezji pismem z dnia 15 maja 2006 r. wystąpił z prośbą do 

Przewodniczącego Rady Osiedla Zalesie o wydanie opinii do projektu uchwały          

w sprawie nadania nazwy „ul. Spacerowa”. W piśmie została zawarta informacja, że 

nie wydanie opinii w ciągu 30 dni od daty otrzymania korespondencji nie wstrzymuje 

procedury uchwałodawczej. Do dnia przedłożenia Radnym projektu uchwały Rada 

Osiedla Zalesie nie przesłała stosownej opinii. 

 

 Wniosek zgłoszony przez Radnego Pana Jacka Kiczka o zdjęcie i skierowanie 

do Komisji Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi 

projektu uchwały w sprawie nadania nazwy „ul. Spacerowa” na Osiedlu Zalesie 

został odrzucony 13 głosami, przy 5 głosach przeciwnych i 5 głosach 

wstrzymujących.  

 

Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Rzeszowa              

– „ul. Spacerowa”, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 14 głosami „za”, 
bez głosów przeciwnych, przy 7 głosach wstrzymujących.  
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Ad. 34. 

Pan Tomasz Mazur – Zastępca Dyrektora Wydziału Geodezji – z upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na 

terenie   miasta   Rzeszowa   –   „ul.   Janiowe   Wzgórze”.   Następnie   przedstawił 

uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku nr VI/37/2007 stanowi załącznik nr 48 do protokołu/. Zgłosił, 

w ramach autopoprawki, rozpatrzenie dwóch projektów uchwał – zgodnie                   

z wnioskiem Komisji Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 

Osiedlowymi o nadanie ulicy biegnącej równolegle do „ul. Janiowe Wzgórze” nazwy 

„ul. Galicyjska”.  

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi pozytywnie 

zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 
Radny Pan Czesław Chlebek – w związku z wnioskiem Komisji Porządku 

Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi oraz postulatami 

mieszkańców Przybyszówki, zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad sesji –    

w pkt 35 – o projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta 

Rzeszowa – „ul. Galicyjska”. Stwierdził, że podjęcie uchwały „usprawni proces 

przyporządkowania numerów dla poszczególnych nieruchomości oraz uporządkuje 

nazewnictwo na tym terenie.” 

 

 Wniosek Radnego Pana Czesława Chlebka o uzupełnienie porządku obrad 

sesji – w pkt 35 – o projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta 

Rzeszowa – „ul. Galicyjska” został przyjęty 14 głosami „za”, przy 5 głosach 

przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących.  

 

 Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Rzeszowa (ul. 
Janiowe Wzgórze), w zaproponowanej wersji, została przyjęta 19 głosami „za”, 

bez głosów przeciwnych, przy 2 głosach wstrzymujących. 
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Ad. 35. 

Pan Tomasz Mazur – Zastępca Dyrektora Wydziału Geodezji – z upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na 

terenie miasta Rzeszowa – „ul. Galicyjska”. /projekt uchwały stanowi załącznik nr 49 

do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 

przedstawiony projekt uchwały jest zgodny z wnioskiem Komisji Porządku 

Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta 

Rzeszowa („ul. Galicyjska”), w zaproponowanej wersji, została przyjęta            
14 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym i 7 głosach wstrzymujących. 
 
Ad. 36. 

Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – przedstawił wykaz zarządzeń 

Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres od 22 grudnia 2006 r. do 30 stycznia 2007 r. 

/wykaz zarządzeń stanowi załącznik nr 50 do protokołu/. 

 

Ad. 37. 
Radna Pani Maria Korczowska – złożyła interpelację w formie pisemnej o treści: 

„Ul. Króla Jagiełły jest boczną ul. Króla Augusta. Mieszkańcy idący ulicą Kr. Augusta 

(w czasie opadów, roztopów) chcąc przejść przez ul. Króla Jagiełły na dalszy ciąg 

ulicy Króla Augusta muszą przejść na jezdnię gdyż na ulicy Króla Jagiełły jest 30 – 40 

cm wody. Króla Augusta jest ulicą bardzo ruchliwą i to ze względu na pieszych jak      

i na ruch samochodowy. Jest to bardzo niebezpieczne. Proszę o zainteresowanie 

tym problemem odpowiednie służby”. 

 

Radny Pan Bogusław Sak – zgłosił ustnie interpelację o treści: „Na wniosek 

mieszkańców Osiedla 1000-Lecia, w ramach dobrej współpracy z Marszałkiem 

Województwa Podkarpackiego, proszę o:  
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1. Doprowadzenie do remontu lub wyburzenia muru przy Szpitalu 

Przeciwgruźliczym – stan techniczny zagraża bezpieczeństwu mieszkańców, 

2. Podjęcie działań zmierzających do przeniesienia spalarni materiałów 

medycznych poza granice Miasta.” 

 

Radny Pan Ludwik Szyszka – zgłosił ustnie interpelację o treści: „Proszę o zlecenie 

wykonania, przez niezależnych rzeczoznawców, ekspertyzy technicznej dworku         

i parku w Słocinie.” 

 

Radny Pan Jacek Adamowicz – zgłosił ustnie interpelację o treści: 

 „1. Mieszkańcy Osiedla Gen. Władysława Andersa zgłaszają wnioski 

dotyczące zainstalowania oświetlenia przy ul. Broniewskiego 1, 3, 5, 7, 9. Proszę       

o informację, w jakim terminie problem ten zostanie rozwiązany. 

2. Kładka dla pieszych przy ul. Ofiar Katynia jest w bardzo złym stanie 

technicznym, zagraża bezpieczeństwu mieszkańców. Proszę o informację – kto jest 

właścicielem lub administratorem kładki i czy jest możliwość wykonanie jej remontu 

przez służby miejskie. 

 3. Parking przy ul. Ofiar Katynia jest w bardzo złym stanie technicznym. 

Proszę o rozważenie możliwości wykonania remontu ze środków Miasta.” 

 

Radny Pan Jacek Kiczek – zgłosił ustnie zapytanie o treści: „Proszę o informację na 

temat realizacji Uchwały Nr LXII/188/2006 Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 

nawiązania współpracy pomiędzy miastami Rzeszów (Polska) i Bielce (Mołdawia).” 

  

Radna Pani Jadwiga Stręk – zgłosiła ustnie zapytanie o treści: „Proszę o wskazanie 

przyczyn niekorzystnego dla Miasta wyroku Sądu Rejonowego w Rzeszowie z dnia 

24 stycznia 2007 r. w sprawie umowy o dzieło zawartej z Panią Włodarczyk na 

sporządzenie dokumentacji projektowej dla realizacji inwestycji: „Dokumentacja 

projektowa dla realizacji inwestycji pn. rekonstrukcja i zagospodarowanie płyty Rynku 

Starego Miasta w Rzeszowie wraz z obiektem wyjścia Podziemnej Trasy 

Turystycznej.” 
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Na VI sesji odbytej w dniu 30 stycznia 2007 r. Rada Miasta Rzeszowa podjęła 

następujące uchwały: 
Uchwała Nr VI/64/2007 - w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa o radnego Pana 
Czesława Chlebka. 
 
Uchwała Nr VI/65/2007 - w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji 
Ekonomiczno – Budżetowej Rady Miasta Rzeszowa o radnego Pana Czesława 
Chlebka. 
 
Uchwała Nr VI/66/2007 - w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Sportu, 
Rekreacji      i Turystyki Rady Miasta Rzeszowa o radnego Pana Czesława Chlebka. 
 
Uchwała Nr VI/67/2007 - w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji 
Edukacji Rady Miasta Rzeszowa o radną Panią Józefę Winiarską. 
 
Uchwała Nr VI/68/2007 - w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji 
Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi Rady Miasta 
Rzeszowa o radną Panią Józefę Winiarską. 
 
Uchwała Nr VI/69/2007 - w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rodziny 
i Pomocy Społecznej Rady Miasta Rzeszowa o radną Panią Józefę Winiarską. 

 
Uchwała Nr VI/70/2007 – w sprawie Budżet Miasta Rzeszowa na 2007 rok. 
 
Uchwała Nr VI/71/2007 - w sprawie warunków udostępniania miejsc postojowych dla 
pojazdów na nieruchomości stanowiącej własność Zakonu Braci Mniejszych Św. 
Franciszka (Konwent Ojców Bernardynów w Rzeszowie) a dzierżawionych przez 
Gminę Rzeszów położonej w Rzeszowie przy ul. Jana III Sobieskiego przed 
Podkarpackim Urzędem Wojewódzkim. 
 
Uchwała Nr VI/72/2007 - w sprawie opłat za usuwanie pojazdów oraz ich 
parkowanie. 
 
Uchwała Nr VI/73/2007 - w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących          
w skład mieszkaniowego zasobu miasta Rzeszowa. 
 
Uchwała Nr VI/74/2007 - zmieniająca Uchwałę Nr VI/23/2003 z dnia 4 marca 2003 r. 
w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkaniowych w budynkach komunalnych 
wielomieszkaniowych i małych domach mieszkalnych. 
 
Uchwała Nr VI/75/2007 - w sprawie zasad najmu gminnych lokali użytkowych. 
 
Uchwała Nr VI/76/2007 - w sprawie zwolnienia od opłat z tytułu wydawania nowego 
dowodu rejestracyjnego pojazdu i nowego prawa jazdy. 
 
Uchwała Nr VI/77/2007 - w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości na rzecz 
Gminy Miasto Rzeszów. 
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Uchwała Nr VI/78/2007 - w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości 
położonej w Rzeszowie przy ul. Stanisława Staszica i zwolnienia z przetargowego 
trybu zawarcia umowy. 

 
Uchwała Nr VI/79/2007 - w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości      
i zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu. 
 
Uchwała Nr VI/80/2007 - w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na 
czas określony. 
 
Uchwała Nr VI/81/2007 - zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa /dot. Uchwały 
Nr XLIX/159/96  w sprawie ustalenia ilości punktów sprzedaży napojów alkoholowych 
na terenie Miasta Rzeszowa/. 
 
Uchwała Nr VI/82/2007 - w sprawie wyznaczenia przedstawiciela gminy Rzeszów do 
Zgromadzenia Komunalnego „Wisłok”. 
 
Uchwała Nr VI/83/2007 – w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie pomnika ku 
czci żołnierzy Armii Krajowej poległych na osiedlu Drabiniaka. 
 
Uchwała Nr VI/84/2007 - w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego 
Planu Zagospodarowania Przestrzennego 146/1/2007 w rejonie ujścia Strugu. 
 
Uchwała Nr VI/85/2007 - w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego 
Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 148/3/2007 na Osiedlu Mieszka I         
w Rzeszowie. 
 
Uchwała Nr VI/86/2007 - w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 
147/2/2007 Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 23/5/2000 
„Nowe Miasto - Czekaj” przy al. Rejtana i al. Niepodległości w Rzeszowie w części 
oznaczonej konturem ABCDEFGHIJK. 
 
Uchwała Nr VI/87/2007 - w sprawie uchwalenia Zmiany Nr 105/13/2005 –                 
1 Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 14/1/98 w rejonie ulic: 
Strzyżowskiej, Ustrzyckiej, Dukielskiej i Krośnieńskiej w Rzeszowie. 
 
Uchwała Nr VI/88/2007 - w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego  Nr 116/24/2005 „Błonia Papieskie” w rejonie al. 
Armii Krajowej i al. Gen. W. Sikorskiego w Rzeszowie. 
 
Uchwała Nr VI/89/2007 - w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 86/16/2004 w rejonie ul. Karowej i Kopisto     
w Rzeszowie dla terenów o konturze YZMTSRP i GHJKLWU. 
 
Uchwała Nr VI/90/2007 - w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 121/29/2005 pomiędzy ulicami Staromiejską    
i Bałuckiego w Rzeszowie w konturze ABCDEFGH. 
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Uchwała Nr VI/91/2007 - w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 124/32/2005 w rejonie ul. Tarnowskiej           
w Rzeszowie. 
 
Uchwała Nr VI/92/2007 - w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta 
Rzeszowa – „ul. Owocowa”. 
 
Uchwała Nr VI/93/2007 - w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta 
Rzeszowa – „ul. Plenerowa”. 

 
Uchwała Nr VI/94/2007 - w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta 
Rzeszowa – „ul. Władysława Grabskiego”. 
 
Uchwała Nr VI/95/2007 - w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta 
Rzeszowa – „ul. Spacerowa”. 
 
Uchwała Nr VI/96/2007 - w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta 
Rzeszowa – „ul. Janiowe Wzgórze”. 
 
Uchwała Nr VI/97/2007 - w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta 
Rzeszowa – „ul. Galicyjska”. 
 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad zamknął obrady VI sesji Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Obrady trwały od godz. 8.30 do godz. 15.20. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała 

Anna Blicharska  

Sprawdził: 

      Dyrektor  

Biura Rady Miasta 

 

Mirosław Kubiak                                           

 

                                                                          Przewodniczący 

                                                                     Rady Miasta Rzeszowa  

 

                                                                           Konrad Fijołek 


